
 

Referat                                                                                 FAU- Møte 
                                                                                               24.03.2004 
                                                                                                                               Midtbygda skole 
Tilstedet:   Morten Flatebø, Liv Arnhild Trydal, Roger Plassen, Sonja Holtsdalen, Hege Holen,    
Heidi Haugholt.  
 
Fravær:      Britt Christensen, Einar Ask, Vidar Nordgård,Gry Erlandsen, Linda Pedersen, Monica 
Espeseth, Beate Bakkebø,  
 
Referent:    Heidi Haugholt 
 
Sak 27/2003-2004   Ekstern vurdering av Midtbygda skole 
                                 Fokus i år var satt på skolens ressursbruk. Liv Arnhild Trydal gav et kort 
                                 referat, generelt syntes de involverte at temaet var vanskelig. Det vil bli 

skrevet en sluttrapport som FAU får en kopi av. FAU ønsker å avvente videre 
vurdering til sluttrapporten er lest.               

 
Sak 28/2003-2004   ZERO  
                                Avslutning av handlingsplanen er noe utsatt. Et grovutkast er ferdig, men den 

endelige handlingsplanen til skolen mot mobbing er trolig ikke ferdig før til 
høsten. Frist for uttalelser er satt til 1. mai. Leder sørger for å få utkastet på 
mail, og videresender de punkter FAU bør engasjerer seg i til de andre i 
gruppa. Punktene settes på sakslista neste møte.   

 
Sak 29/2003-2004   Bakkanefeltet  
                                 Morten viste kart over de alternative veiene inn til de nye byggefeltene 

planlagt sør for Bakkane feltet, til orientering. Etter lengre diskusjon ser vi 
raskt at vi er en sammensatt gruppe, med forskjellige interessefelt som 
vanskeliggjører en felles mening. Det er ikke ønskelig med løsningen der 
veien skal gå bak skolen. Skolens uteareal er viktig å verne. Er enig om at det 
er veldig viktig å sikre krysset ved bommen, hvor det ferdes mange barn til 
skolen, hvis tungtrafikk begynner  å gå her ved bygging av tomtene. FAU tar 
det som en selvfølge at kommunen sørger for at trafikksikkerheten for oss alle 
blir ivaretatt uansett løsning.  

 
Sak 30/2003-2004    Diverse info.  

- Skolen har disponert en konto med 650 kr, som tilhører FAU og er nå 
overtatt av leder Morten Flatebø. Vi er usikker på om det er ønskelig å 
disponere større midler da dette vil kreve vedtekter og mer organisatorisk 
arbeid, med evt en kasserer. 

- Arrangerer temakvelder. Hvem skal betale for forelesere??. 
Vi undersøker om hvordan andre FAU evt gjør dette.  
 

Sak 31/2003-2004    Ferieavvikling/SFO.   
                                  Forslag fra 1. klasse om at SFO avvikler sin ferie slik som Loppedåpan 

barnehage. Der må barna ta 4 uker ferie, hvorav 2 uker må være 
sammenhengende.  Det gir en større frihet til foreldre om tidspunkt for 



ferieavvikling. Ofte er det slik at forelde ikke kan ta ferie sammen når barna 
har fri hele juli slik det er i dag. Ansatte i SFO som var tilstede på 1 klasse sitt 
foreldremøte syntes dette var et godt forslag. Heidi skriver brev om forslaget 
og sender det til leder som videresender dette til rette instans.    

                                  
Sak 32/2003-2004    Innføring av brukerbetaling av SFO. 
                                  Til orientering er rådmannen bedt om å spare 400 000 på SFO per år. Vedtatt 

i kommunestyret en brukerbetaling på 150/mnd for å kunne opprettholde 
”Siljan modellen”. Negative synspunkter til dette bla fordi en ser at for de 
barna som må bruke buss finnes det ikke alternativer.  FAU tar dette til 
etterretning, men bør i all fremtid sørge for at denne summen ikke økes, 
spesielt hvis timene på SFO blir færre.  

 
Sak 33/2003-2004    Sammenslåing av 2. klasse 
                                  De to 2. klassene er av en slik størrelse at det er diskutert sammenslåing. 

Verken lærere eller foreldre/elever ønsker dette. Hege + Sonja som tar opp 
denne saken, ser nærmere på regelverket med bl.a. størrelsen på klasserommet 
som kreves for en slik sammenslåing. FAU støtter opp hvis ikke regelverk 
følges.  

    
Sak 34/2003-2004   Hjemmesidene til FAU 
                                 Til orientering planlegges de å være ferdig tidlig høst.  
 
Sak 35/2003-2004   KFU`s møte om oppvekstvilkår for barn og ungdom i Siljan 
                                 Morten informerte. Bra oppmøte og mange punkter ble tatt opp. 
 
Neste møte: 20.04 2004 
 
 
 


